



From Gospel to Glory

從「得福音」到「得榮耀」

2 Thessalonians 2:13-17

帖撒羅尼迦後書 2:13-17

Pastor James Fan

范存光 長老

2 Thessalonians 2:13-17

帖撒羅尼迦後書 2:13-17

<sup>13</sup> But we ought always to give thanks to God for you, brothers beloved by the Lord, because God chose you as the firstfruits to be saved, through sanctification by the Spirit and belief in the truth.

<sup>13</sup> 主所愛的弟兄們哪、我們本該常為你們感謝神。因為他從起初揀選了你們、叫你們因信真道、又被聖靈感動成為聖潔、能以得救。

<sup>14</sup> To this he called you through our gospel, so that you may obtain the glory of our Lord Jesus Christ.

<sup>14</sup> 神藉我們所傳的福音、召你們到這地步、好得著我們主耶穌基督的榮光。

<sup>15</sup> So then, brothers, stand firm and hold to the traditions that you were taught by us, either by our spoken word or by our letter.

<sup>16</sup> Now may our Lord Jesus Christ himself, and God our Father, who loved us and gave us eternal comfort and good hope through grace,

<sup>15</sup> 所以弟兄們、你們要站立得穩、凡所領受的教訓、不拘是我們口傳的、是信上寫的、都要堅守。

<sup>16</sup> 但願我們主耶穌基督、和那愛我們、開恩將永遠的安慰、並美好的盼望、賜給我們的父神、

<sup>17</sup> comfort your hearts and  
establish them in every  
good work and word.

<sup>17</sup> 安 慰 你 們 的 心 、 並 且  
在 一 切 善 行 善 言 上 、  
堅 固 你 們 。